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Pitanja postavljena Vijeću ministara BiH: 

1. ”Je li točna informacija da će Vijeće ministra BiH donijeti odluku  kojom će ukinuti 

regres za korištenje godišnjeg odmora uposlenicima u državnim institucijama? 

2. Može li Vijeće ministara svojim odlukama stavljati izvan snage zakonom utvrđena prava 

uposlenika u državim institucijama?  

3. Ako je to u cilju uštede, zašto se ne donose odluke kojima će se osigurati uštede u 

područjima na koje upozoravaju i sindikati svojim dopisima (…)?” 

 


